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ZÁPISNICA 

zo 24. zasadnutia Finančnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 09.08.2013 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2013 

3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2013 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení 

počtu tried prvého ročníka stredných škôl v územnej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja pre prijímacie konanie 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zrušení 

Strednej odbornej školy pôšt a telekomunikácií, Palackého 14, Košice 

6. Plán rozvoja a modernizácie ciest II. a III. triedy na území Košického samosprávneho 

kraja 

7. Informatívna správa o činnosti Krajskej organizácie cestovného ruchu Košický kraj 

8. Informácia o realizácii projektu EHMK 

9. Rôzne 

10. Záver zasadnutia 

 

 

 

 

K bodu č. 1 
 

Vyjadrenie: 

Predseda komisie privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. Komisia schválila 

program rokovania. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 



K bodu č. 2 
 

Vyjadrenie: 

Ing. Karafová, vedúca odboru financií, komisii uviedla materiál „Plnenie rozpočtu Košického 

samosprávneho kraja za 1. polrok 2013“. 

Bežné príjmy KSK za prvý polrok 2013 sa plnia priaznivo, DPFO sa plní  na 50,15 %, DzMV 

je výrazne prekročená (72,51% z ročného rozpočtu), nedaňové bežné príjmy predstavujú 

takmer 60 percentné plnenie. 

Horšia situácia je u kapitálových príjmov, neplnia sa príjmy z predaja majetku ani príjmy 

z fondov EÚ z dôvodu posunu termínov výziev a implementácie projektov. 

Bežné výdavky KSK boli v prvom polroku 2013 plnené rovnomerne a primerane 

hodnotenému obdobiu, kapitálové výdavky boli čerpané podľa dosiahnutých príjmov. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 3 
 

Vyjadrenie: 

Materiál „Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2013“ komisii uviedla 

Ing. Karafová. 

V predkladanom návrhu úpravy rozpočtu sa navrhuje riešenie  nasledovných okruhov 

problémov:  

1. Výpadok dane z príjmov fyzických osôb na základe aktualizovanej prognózy 

Ministerstva financií SR z júla 2013 vo výške 1 000 000 €. Tento výpadok sa navrhuje 

riešiť použitím prebytku bežných príjmov a úsporou v bežných výdavkoch. 

2. Informovanie zastupiteľstva o Rozpočtových opatreniach schválených  predsedom 

KSK, ktoré riešili priebežne nevyhnutné operatívne zmeny v rozpočte, presuny medzi 

programami a pod. 

3. Ostatné úpravy, vyplývajúce z prijatých dotácií zo štátneho rozpočtu, z fondov EÚ,      

z darov a sponzorských príspevkov a pod 

 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 



K bodu č. 4 
 

Vyjadrenie: 

Materiál „Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení 

počtu tried prvého ročníka stredných škôl v územnej pôsobnosti Košického samosprávneho 

kraja pre prijímacie konanie“ členom komisie odprezentoval Ing. Kandráč, vedúci odboru 

školstva. 

Na otázku Ing. Buriana ohľadom očakávaného počtu žiakov odpovedal Ing. Kandráč, že počet 

klesá, ale pre rok 2014 je tento pokles minimálny. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 5 
 

Vyjadrenie: 

Ing. Kandráč uviedol materiál „Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického 

samosprávneho kraja o zrušení Strednej odbornej školy pôšt a telekomunikácií, Palackého 14, 

Košice“. Na základe zákona musí byť škola zrušená VZN.  

Na otázku JUDr. Hlinku komu bude patriť budova, Ing. Kandráč odpovedal, že budova patrí 

štátu. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 6 
 

Vyjadrenie: 

Členom komisie materiál „Plán rozvoja a modernizácie ciest II. a III. triedy na území 

Košického samosprávneho kraja“ uviedol Ing. Restei z odboru dopravy. 

Na otázku Ing. Buriana, koľko finančných prostriedkov je potrebných na rok. Ing. Restei 

odpovedal, že 12 mil. na opravy a 8 mil. na súvislé obnovy a mosty.  

Na otázku p. Rečku ohľadne kruhového objazdu Haniska, Ing. Restei odpovedal, že 

investorom bude SSC. 



Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 7 
 

Vyjadrenie: 

Materiál „Informatívna správa o činnosti Krajskej organizácie cestovného ruchu Košický 

kraj“ členom komisie uviedla Ing. Šeregová. K materiálu nemali členovia komisie 

pripomienky. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 8 
 

Vyjadrenie: 

K materiálu „Informácia o realizácii projektu EHMK“ členovia komisie nemali žiadne 

pripomienky. 

Predseda komisie Ing. Burian, zdôraznil, aby spracovateľ materiálu zabezpečil adekvátnu 

účasť zamestnancov úradu pri predkladaní príslušných materiálov na komisii.  

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 



 

K bodu č. 9 
 

Vyjadrenie: 

V bode „Rôzne“ neboli žiadne návrhy. 

 

 

 

K bodu č. 10 
 

Vyjadrenie: 

Ing. Burian poďakoval prítomným na účasť na komisii a ukončil rokovanie komisie. 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Jozef Burian 

predseda komisie 

 


